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Z Á P I S N I C A 
z plánovaného zasadnutia 

Obecného zastupiteľstva obce Hladovka, 
konaného dňa 28.11.2023 

 

Prítomní:  PhDr. Marián Brnušák, starosta obce 

Poslanci:                 

  Lukáš Bonk 

  Stanislav Buš 

  Anna Harmatová 

  Stanislav Kendrala 

  Ján Korček 

  Jozef Planieta 

  Ing. Ľubomír Hutlas  

 

 

Ďalší prítomní:   Anna Hutlasová, kontrolórka obce, Mgr. Helena Harmatová 

      

     

Program:  

 

 

1. Otvorenie zasadnutia 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Kontrola plnenia uznesenia 

4. Správa starostu o činnosti obce 

5. Návrh - Všeobecne záväzné nariadenie Obce Hladovka o podmienkach určovania a 

vyberania miestneho poplatku za komunálne odpady a drobného stavebného odpadu 

6. Návrh - Všeobecne záväzné nariadenie Obce Hladovka o výške dotácie na mzdy 

a prevádzku materskej školy a školských zariadení na území obce Hladovka 

7. Návrh - Všeobecne záväzné nariadenie Obce Hladovka o miestnych daniach 

8. Návrh - Všeobecne záväzné nariadenie Obce Hladovka o výške príspevku a spôsobe 

úhrady nákladov v školách a v školských  výchovno - vzdelávacích zariadeniach a 

školských účelových zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti obce Hladovka  

9. Návrh rozpočtu obce na roky 2024-2026 

10. Rôzne  

- prehodnotenie nájomného  v bytovom dome 198, prehodnotenie stočného 

- žiadosť o prenájom bytu v bytovom dome 

- žiadosť o odsúhlasenie zriadenia Elokovaného pracoviská v ZŠ Hladovka 

- žiadosť o poskytnutie finančného príspevku na rok 2024 pre Združenie 

nevidiacich, slabozrakých a inak postihnutých osôb 

- návrh na vyradenie majetku obce 

- konsolidovaná výročná správa obec Hladovka za rok 2022 

- výpoveď zmluvy o poskytovaní audítorských služieb 

- Žiadosť ZŠ s MŠ o dotáciu na záujmovú činnosť 

- vystúpenie-Dievčenskej speváckej skupiny z Hladovky a Suchej Hory 

- iné 

11.  Diskusia  

12.  Záver. 
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Ad 1: Otvorenie zasadnutia 

Rokovanie obecného zastupiteľstva otvoril  starosta obce, ktorý privítal všetkých prítomných 

a zároveň konštatoval, že z celkového počtu 7 poslancov sú prítomní 7 a zasadnutie je spôsobilé 

rokovať a uznášať sa. 

Starosta obce oboznámil prítomných s programom obecného zasadnutia  a požiadal poslankyne 

a poslancov o doplnenie alebo zmenu programu. Zároveň vyzval prítomných na hlasovanie za 

predložený program.  

 Za schválenie podľa predloženého návrhu rokovania hlasovalo 7 poslancov (Lukáš 

Bonk, Stanislav Buš, Anna Harmatová, Ing. Ľubomír Hutlas, Stanislav Kendrala, Ján Korček 

a Jozef Planieta). 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Hladovka schválilo program zasadnutia.  

 

Ad 2:  - Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

Za overovateľov zápisnice boli určení: Lukáš Bonk a Jozef Planieta 

Za zapisovateľku: Mgr. Helena Harmatová 

 

Ad.3 Kontrola plnenia uznesení  

      

 Kontrolou plnenia uznesení z predchádzajúcich zasadnutí bolo zistené, že boli splnené.    

 

Starosta obce dal hlasovať za návrh uznesenia č.83/2023 – OZ 

a) prerokovalo a schvaľuje program zasadnutia. 

Hlasovanie: Z prítomných 7 poslancov  

Za: 7 poslancov (Lukáš Bonk, Stanislav Buš, Anna Harmatová, Ing. Ľubomír Hutlas, Stanislav 

Kendrala, Ján Korček a Jozef Planieta).  

Proti: 0 poslancov  

Zdržali sa: 0 poslanci. Návrh bol prijatý.  

 

Ad.4  Správa starostu o činnosti obce  

• V dňoch 17. a 18.11.2023 bola zrealizovaná rekonštrukcia kotolne v MŠ Hladovka. 

Zrealizovala to firma Ferum Trade, s.r.o. 027 13 Suchá Hora 151. Obec zaplatila za 

vykonané práce (výmena plynového kotla za 2 plynové kotly, bojler 300 lit., nový plynový 

komín+ kúrenárske práce) v celkovej hodnote 7 843,96 Eur.  

• Pracuje sa na projekte odkanalizovania obce Hladovka. V prvej polovici december 2023 by 

mal byť spracovaný projekt pre územné konanie. Celý projekt bude dokončený v priebehu 

roku 2024 pre stavebné konanie. Obec bude v budúcnosti podávať žiadosť na 

odkanalizovanie obce. Podľa predpokladov budú obci potrebné finančné prostriedky 

v celkovej výške cca 7 500 000 Eur. 

• Pre obec sa objednalo  15 kusov LED svetidiel s príslušenstvom pre verejné osvetlenie 

v celkovej sume cca 3 000 Eur. 

• Do konca roka by mal byť pripravený projekt na územné konanie. 

• Projekt vyhliadková veža v hodnote 96 100,44 EUR je v procese hodnotenia Dňa 

30.11.2023 bude hodnotený hodnotiteľmi z MAS o.z. Oravský Podzámok. Ďalej bude 

projekt hodnotený PPA Nitra. Výsledok- prvá polovica 2024. Ak obec bude úspešná, mala 

by sa stavba zrealizovať do konca roku 2024. 

• Obec Hladovka ma opäť novú pracovníčku spoločného stavebného úradu  Trstená je ňou p. 

Ing. Dzureková. V priebehu 3 mesiacov sa už vymenila tretia pracovníčka v agende 

stavebných konaní pre našu obec. 

• Pracuje sa na projekte „Hudba, ktorá spája“, kde Obec Hladovka podá žiadosť do termínu 

19.1.2024 cez EZUS Interreg  Poľsko – Slovensko- Nowy Targ. Jedná sa o projekt, ktorý 

bude v celkovej hodnote 70 122,30 Eur, z ktorého obec uhradí výdavky vo výške  20% 
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a 80%  bude hradené z fondu EÚ. Projekt sa predkladá do Poľska - Nowého Targu a tiež aj 

jeho vyúčtovanie. Hlavnou  úlohou a cieľom celého projektu je generálna oprava orgánu 

v Kostole Nanebovzatia Panny Márie, farnosť Hladovka. Projekt je už napísaný, obec 

podpíše nájomnú zmluvu s farnosťou Hladovka, ktorú však musí odobriť a  dať doložku, 

biskupský úrad. Cena generálnej opravy orgánu  úlohy č. 1 z projektu predstavuje čiastku 

53 760 Eur s DPH. Realizácia projektu, ak bude obec úspešná by mala byť v druhej polovici 

roku 2024. 

•  Informácie o prebiehajúcich KPÚ v k. ú. Obce Hladovka 

Starosta informoval obecné zastupiteľstvo o pozemkových úpravách, ktoré prebiehajú 

v k.ú. Hladovka. Zhotoviteľ fa GEO Dibdiak už spracoval na základe  požiadavky Okresného 

úradu Námestovo, Odbor pozemkový a lesný na požiadanie zodpovednej pracovníčky p. Ing. 

Faberovej (Ďalej len „OÚ Námestovo“) zoznam vlastníkov KPÚ podľa mena, priezviska, 

dátumu narodenia, rodného číslo a adresy. Dôvodom požiadavky OÚ Námestovo bolo, aby 

nedošlo k zlej identifikácií vlastníkov KPÚ v k.ú. Hladovka. OÚ Námestovo ďalej zaslalo celý 

zoznam vlastníkov PÚ na OÚ Tvrdošín, na evidenciu obyvateľstva, aby výstupy 

prekontrolovali a potvrdili správnosť údajov. Bol určený znalec na ohodnotenie lesných 

pozemkov, je to znalec Kozlik. Z obce bude potrebné zabezpečenie vozidla na obhliadku. 

Výskumný ústav Banská Bystrica  pracuje na ostatných pozemkoch ocenenia podľa BPEJ. 

Štátom, bola SR vybratá  na ohodnotenie a spracovanie Všeobecných zásad usporiadania 

pozemkov. Bude to cca 80 stranový dokument. Starosta plánuje stretnutie so zhotoviteľom 

a firmou, ktorá bude vytvárať VZÚP v mesiaci december 2023. 

 

Starosta obce dal hlasovať za návrh uznesenia č. 84/2023 - OZ  

a/ berie na vedomie správu starostu o činnosti obce.   

Hlasovanie: Z prítomných 7 poslancov  

Za: 7 poslancov (Lukáš Bonk, Stanislav Buš, Anna Harmatová, Ing. Ľubomír Hutlas, Stanislav 

Kendrala, Ján Korček a Jozef Planieta).  

Proti: 0 poslancov  

Zdržali sa: 0 poslanci. Návrh bol prijatý.  

 

Ad 5 Návrh - Všeobecne záväzné nariadenie Obce Hladovka o podmienkach určovania a 

vyberania miestneho poplatku za komunálne odpady a drobného stavebného odpadu 

 

 Starosta informoval, že dňa 14.11.2023 na stretnutí starostov na Spoločnom stavebnom 

úrade v Trstenej sa prehodnocoval list z Technických služieb Ružomberok, od riaditeľa 

spoločnosti Ing. Pavla Štefundu, ktorý zaslal na jednotlivé obecné úrady, v ktorom nás obce 

a mesta upozorňuje, že predstavenstvo spomínanej spoločnosti uznesením č. 18/2023 rozhodlo, 

že od 1.1.2024 sa navyšujú ceny odpadov a služieb o 10%. Navyšujú sa tiež mzdy a poplatok 

za uloženie komunálneho odpadu, čo sa v konečnom dôsledku odrazí na navýšení cien odpadu. 

Po rozsiahlej rozprave starostov a primátorov dospeli k spoločnému záveru, že úprava 

poplatkov za odpad smerom nahor bude nevyhnutná. Bolo by však potrebné, aby výška 

poplatkov, ktorá sa zavedie od nového roka, bola bez príliš veľkých rozdielov medzi 

jednotlivými obcami. Ako optimálna sa javí výška 24 eur na obyvateľa a k nej by mali 

smerovať návrhy nových VZN.   

 

Starosta obce dal hlasovať za návrh uznesenia č. 85/2023 - OZ  

a/ prerokovalo Návrh - Všeobecne záväzného nariadenia Obce Hladovka o podmienkach 

určovania a vyberania miestneho poplatku za komunálne odpady a drobného stavebného 

odpadu. 

b/ berie na vedomie Návrh - Všeobecne záväzného nariadenia Obce Hladovka o podmienkach 

určovania a vyberania miestneho poplatku za komunálne odpady a drobného stavebného 

odpadu. 
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Hlasovanie: Z prítomných 7 poslancov  

Za: 7 poslancov (Lukáš Bonk, Stanislav Buš, Anna Harmatová, Ing. Ľubomír Hutlas, Stanislav 

Kendrala, Ján Korček a Jozef Planieta).  

Proti: 0 poslancov  

Zdržali sa: 0 poslanci. Návrh bol prijatý.  

 

 

Ad.6 - Návrh - Všeobecne záväzné nariadenie Obce Hladovka o výške dotácie na mzdy a 

prevádzku materskej školy a školských zariadení na území obce Hladovka. 

 

Riaditeľka  ZŠ s MŠ Hladovka spolu s ekonómkou predložila návrh rozpočtu o výške 

dotácie na mzdy a prevádzku materskej školy a školských zariadení na území obce Hladovka. 

Rozpočet bol vyšší o 5 000 Eur ako bol v roku 2023.  Starosta informoval, že výhľady rozpočtu 

na rok 2024, ktorý má zverejniť MF SR má byť nižší ako v roku 2023 a preto z uvedeného 

dôvodu nepripadá navýšenie rozpočtu na originálne kompetencie pre MŠ o požadovanú sumu 

a je potrebne hľadať vnútorné rezervy. Po dohode a spoločnom konsenze, navýšenie rozpočtu 

nastane, ak bude navýšený rozpočet obce na rok 2024.  

 

Starosta obce dal hlasovať za návrh uznesenia č. 86/2023 - OZ  

a/ prerokovalo Návrh - Všeobecne záväzného nariadenia Obce Hladovka o výške dotácie na 

mzdy a prevádzku materskej školy a školských zariadení na území obce Hladovka. 

b/ berie na vedomie Návrh - Všeobecne záväzného nariadenia Obce Hladovka o výške dotácie 

na mzdy a prevádzku materskej školy a školských zariadení na území obce Hladovka. 

Hlasovanie: Z prítomných 7 poslancov 

Za: 7 poslancov (Lukáš Bonk, Stanislav Buš, Anna Harmatová, Ing. Ľubomír Hutlas, Stanislav 

Kendrala, Ján Korček a Jozef Planieta).  

Proti: 0 poslancov  

Zdržali sa: 0 poslanci. Návrh bol prijatý.  

 

 

Ad. 7 - Návrh - Všeobecne záväzné nariadenie Obce Hladovka o miestnych daniach 

 

 Starosta informoval, že výpadky v rámci podielových daní pre obce predstavuje v rámci 

Slovenka výpadok na podielových daniach čiastku 500 000 000 Eur. Mnohé obce, ale hlavne 

mestá pristupujú k nepopulárnym opatreniam a zvyšujú miestne dane na obciach a mestách, 

aby vykryli výdavky, ktoré sú potrebné na zabezpečenie služieb pre svojich obyvateľov. Aj 

obce v Tvrdošínskom okrese navyšujú miestne dane od 10% do 30%. Obec Hladovka pristupuje 

k navýšeniu miestnych daní iba za stavby na bývanie a drobné stavby z 0,08 Eur na 0,10 Eur 

a za stavby určené na poľnohospodársku produkciu ..., z 0,07 na 0,10 Eur. 

 

Starosta obce dal hlasovať za návrh uznesenia č. 87/2023 - OZ  

a/ prerokovalo Návrh - Všeobecne záväzného nariadenia Obce Hladovka o miestnych daniach. 

b/berie na vedomie   Návrh - Všeobecne záväzného nariadenia Obce Hladovka o miestnych 

daniach. 

Hlasovanie: Z prítomných 7 poslancov  

Za: 7 poslancov (Lukáš Bonk, Stanislav Buš, Anna Harmatová, Ing. Ľubomír Hutlas, Stanislav 

Kendrala, Ján Korček a Jozef Planieta).  

Proti: 0 poslancov  

Zdržali sa: 0 poslanci. Návrh bol prijatý.  
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Ad.8  Návrh - Všeobecne záväzné nariadenie Obce Hladovka o výške príspevku a 

spôsobe úhrady nákladov v školách a v školských  výchovno - vzdelávacích zariadeniach 

a školských účelových zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti obce Hladovka. 

 

Starosta dal do pozornosti, že zvýšením platov zamestnancov vo verejnej  a štátnej 

správe najprv od 1.1.2023 a potom od 1.9.2023 sa navýšili výdavky obce na originálne 

kompetencie MŠ Hladovka. Keďže sú navýšené náklady za prácu bolo by dobre, keby sa na 

chode MŠ podieľali aj rodičia nielen obec. Navýšenie by sa týkalo mesačného príspevku za 

pobyt dieťaťa v MŠ vo výške 20 Eur a mesačný príspevok na školský klub detí na jedného žiaka 

vo výške 15 EUR. 

 

Starosta obce dal hlasovať za návrh uznesenia č. 88/2023 - OZ  

a/ prerokovalo Návrh - Všeobecne záväzného nariadenia Obce Hladovka o výške príspevku a 

spôsobe úhrady nákladov v školách a v školských  výchovno - vzdelávacích zariadeniach a 

školských účelových zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti obce Hladovka. 

b/ berie na vedomie Návrh - Všeobecne záväzného nariadenia Obce Hladovka o výške 

príspevku a spôsobe úhrady nákladov v školách a v školských  výchovno - vzdelávacích 

zariadeniach a školských účelových zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti obce Hladovka. 

Hlasovanie: Z prítomných 7 poslancov  

Za: 7 poslancov (Lukáš Bonk, Stanislav Buš, Anna Harmatová, Ing. Ľubomír Hutlas, Stanislav 

Kendrala, Ján Korček a Jozef Planieta).  

Proti: 0 poslancov  

Zdržali sa: 0 poslanci. Návrh bol prijatý.  

 

 

Ad 9: Návrh rozpočtu obce na roky 2024 - 2026 

 

     V tomto bode sa obecné zastupiteľstvo venovalo prerokovaniu Návrhu rozpočtu obce na 

roky 2024 až 2026. Každému poslancovi bol vypracovaný návrh vopred  zaslaný emailovou 

poštou. Zverejnený bude  dňa 29.11.2023 na webovej stránke obce Hladovka, t.j. 15 dní pred 

jeho schválením. Rozpočet je vyrovnaný a priority obce z pohľadu očakávanej krízy ako tak  

zohľadnené. Viď. príloha. 

 

Starosta obce dal hlasovať za návrh uznesenia č. 89/2023 - OZ  

a/ prerokovalo Návrh rozpočtu obce Hladovka a ZŠ s MŠ Hladovka na roky 2024 – 2026.  

b/ berie na vedomie Návrh rozpočtu obce Hladovka a ZŠ s MŠ Hladovka na roky  

2024 – 2026.  

Hlasovanie: Z prítomných 7 poslancov  

Za: 7 poslancov (Lukáš Bonk, Stanislav Buš, Anna Harmatová, Ing. Ľubomír Hutlas, 

Stanislav Kendrala, Ján Korček a Jozef Planieta) 

Proti: 0 poslancov  

Zdržali sa: 0 poslanci. Návrh bol prijatý.  
 

 

Ad 10: Rôzne 

 

10.1  Prehodnotenie nájomného  v bytovom dome 198, prehodnotenie stočného 

 

     Obecné zastupiteľstvo prehodnocuje nájomne každý rok a tiež prehodnocuje stočné. 

Nájomné a stočné ostáva nezmenené. 
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10.2 - Žiadosť o pridelenie nájomného bytu 

 

   Na obec bola dňa 10.11.2023 doručená žiadosť Adrianom Kubicom, Hladovka 293 

o pridelenie nájomného bytu. Starosta uviedol, že v súčasnej dobe nedisponujeme voľným 

bytom, preto žiadosť je zaevidovaná v poradovníku. 

 

Starosta obce dal hlasovať za návrh uznesenia č. 90/2023 - OZ  

a/ berie na vedomie žiadosť o pridelenie bytu Adrianom Kubicom, Hladovka 127 v obecnej 

bytovke č.198.  

Hlasovanie: Z prítomných 7 poslancov  

Za: 7 poslancov (Lukáš Bonk, Stanislav Buš, Anna Harmatová, Ing. Ľubomír Hutlas, Ján 

Korček a  Jozef Planieta, Stanislav Kendrala).  

Proti: 0 poslancov  

Zdržali sa: 0 poslanci. Návrh bol prijatý. 

 

10.3 Žiadosť o odsúhlasenie zriadenia Elokovaného pracoviská v ZŠ Hladovka 

 

     ZŠ s MŠ Hladovka podala na obec žiadosť o odsúhlasenie zriadenia Elokovaného 

pracoviska Základnej umeleckej školy v Trstenej v budove našej základnej školy. V žiadosti 

sa uvádza, že požiadavka vyplynula zo strany rodičov o návštevu ZUŠ v prípade, že ich detí 

sa budú vyučovať v našej základnej škole tak, ako je to v susedných obciach. S jeho 

vytvorením súhlasí aj riaditeľ ZUŠ Mgr. Tretina. 

 

Starosta obce dal hlasovať za návrh uznesenia č. 91/2023 - OZ  

a/  súhlasí so zriadením Elokovaného pracoviská Základnej umeleckej školy v Trstenej 

v budove ZŠ Hladovka.  

Hlasovanie: Z prítomných 7 poslancov  

Za: 7 poslancov (Lukáš Bonk, Stanislav Buš, Anna Harmatová, Ing. Ľubomír Hutlas, Ján 

Korček a  Jozef Planieta, Stanislav Kendrala).  

Proti: 0 poslancov  

Zdržali sa: 0 poslanci. Návrh bol prijatý. 

 

10.4  - Žiadosť o poskytnutie finančného príspevku na rok 2024 pre Združenie 

nevidiacich, slabozrakých a inak postihnutých osôb 

 

     Starosta informoval, že dňa 2.11.2023 bola obci doručená žiadosť o poskytnutie finančného 

príspevku (dotácie) na rok 2024 pre združenie nevidiacich, slabozrakých a inak postihnutých 

osôb. 

Starosta obce dal hlasovať za návrh uznesenia č. 92/2023 - OZ  

a/ prerokovalo žiadosť o poskytnutie finančného príspevku (dotáciu)  pre združenie 

nevidiacich, slabozrakých a inak postihnutých osôb  na rok 2024. 

b/ schvaľuje poskytnutie finančného príspevku (dotáciu) vo výške 100 Eur pre združenie 

nevidiacich, slabozrakých a inak postihnutých osôb na rok 2024. 

Hlasovanie: Z prítomných 7 poslancov  

Za: 7 poslancov (Lukáš Bonk, Stanislav Buš, Anna Harmatová, Ing. Ľubomír Hutlas, 

Stanislav Kendrala, Ján Korček a Jozef Planieta) 

Proti: 0 poslancov  

Zdržali sa: 0 poslanci. Návrh bol prijatý.  
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10.5 - Návrh na vyradenie majetku obce 

 

     Starosta predložil návrh na vyradenie nepoužiteľného a nepotrebného majetku, ktorý tvorí 

prílohu zápisnice. Majetok je prevažne starý, nefunkčný alebo zničený.  Poslanci prechádzali 

postupne majetok a súhlasili s návrhom na vyradenie.  

 

Starosta obce dal hlasovať za návrh uznesenia č.93/2023 - OZ 

a/ prerokovalo návrh na vyradenie neupotrebiteľného majetku. 

b/ schvaľuje vyradenie majetku v navrhnutom rozsahu, ktorý tvorí prílohu zápisnice  v súlade 

s § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p.  

Hlasovanie: Z prítomných 7 poslancov  

Za: 7 poslancov (Lukáš Bonk, Stanislav Buš, Anna Harmatová, Ing. Ľubomír Hutlas, Ján 

Korček a  Jozef Planieta, Stanislav Kendrala).  

Proti: 0 poslancov  

Zdržali sa: 0 poslanci. Návrh bol prijatý. 

 

10.6 - Konsolidovaná výročná správa a správa nezávislého audítora ku KÚZ obce 

Hladovka za rok 2022 

 

   S konsolidovanou výročnou správou boli poslanci už oboznámení na zasadnutí 1.9.2023.  

Avšak na tomto zasadnutí ekonómka oboznámila poslancov so Správou audítora z auditu celej 

konsolidovanej účtovnej závierky obce za rok 2022. Správa audítora s odôvodnením tvorí 

prílohu zápisnice. 

  

Starosta obce dal hlasovať za návrh uznesenia č. 94/2023 - OZ  

a/ berie na vedomie Správu nezávislého audítora z auditu konsolidovanej účtovnej závierky 

za rok 2022. 

Hlasovanie: Z prítomných 7 poslancov  

Za: 7 poslancov (Lukáš Bonk, Stanislav Buš, Anna Harmatová, Ing. Ľubomír Hutlas, Ján 

Korček a  Jozef Planieta, Stanislav Kendrala).  

Proti: 0 poslancov  

Zdržali sa: 0 poslanci. Návrh bol prijatý. 

 

10.7 - Výpoveď zmluvy o poskytovaní audítorských služieb 

 

     Starosta predložil žiadosť Ing. Franekovej, ktorá  dňa 14.04. 2020 podpísala zmluvu č.11 

o poskytovaní audítorských služieb a ktorú zo zdravotných dôvodov vypovedá. To znamená, 

že audit za rok 2023  musíme riešiť spolu so susednými obcami. 

 

Starosta obce dal hlasovať za návrh uznesenia č. 95/2023 - OZ  

a/ berie na vedomie výpoveď o poskytovaní audítorských služieb podanú Ing. Franekovou. 

Hlasovanie: Z prítomných 7 poslancov  

Za: 7 poslancov (Lukáš Bonk, Stanislav Buš, Anna Harmatová, Ing. Ľubomír Hutlas, Stanislav 

Kendrala, Ján Korček a Jozef Planieta).  

Proti: 0 poslancov  

Zdržali sa: 0 poslanci. Návrh bol prijatý.  

 

10.8 - Žiadosť ZŠ s MŠ o dotáciu na záujmovú činnosť 

 

     Na obec bola doručená žiadosť ZŠ s MŠ Hladovka o pridelenie dotácie na rok 2024 na 

mimoškolskú záujmovú činnosť vo výške 3 100 Eur. 



8 
 

V žiadosti uvádzajú, že prostriedky sa použijú na pokrytie aktivít ZŠ – materiál, cestovné, 

odmeny pre žiakov, na dopravné...a iné. 

Ekonómka obce však skonštatovala, že dotácia je už zapracovaná v návrhu rozpočtu. 

 

Starosta obce dal hlasovať za návrh uznesenia č. 96/2023 - OZ  

a/ berie na vedomie žiadosť ZŠ s MŠ Hladovka o pridelenie dotácie na rok 2024. 

b/ konštatuje, že žiadosť ZŠ s MŠ Hladovka o pridelenie dotácie na rok 2024 je zapracovaná 

v návrhu rozpočtu pre roky 2024-2026. 

Hlasovanie: Z prítomných 7 poslancov  

Za: 7 poslancov (Lukáš Bonk, Stanislav Buš, Anna Harmatová, Ing. Ľubomír Hutlas, Stanislav 

Kendrala, Ján Korček a Jozef Planieta).  

Proti: 0 poslancov  

Zdržali sa: 0 poslanci. Návrh bol prijatý.  

10.9 - Vystúpenie-Dievčenskej speváckej skupiny z Hladovky a Suchej Hory 

 

   Starosta predniesol, že dňa 17.11.2023 sa DSSk z Hladovky zúčastnila celoštátnej súťažnej 

prehliadky hudobného folklóru dospelých Vidiečanova Habovka 2023 v Habovke. S pásmom 

„S grabjami do šana” sa umiestnili v zlatom pásme a zároveň pred poslancami poďakoval za 

reprezentáciu obce. Skonštatoval, že to bola pekná akcia, nakoľko sa jej osobne zúčastnil. 

 

10.10 Prerokovanie odmeny hlavnej kontrolórky 

    

 Starosta predniesol, aby poslanci prehodnotili prácu kontrolórky za rok 2023. 

 

Starosta obce dal hlasovať za návrh uznesenia č. 97/2023 - OZ  

a/ prerokovalo odmenu hlavnej kontrolórke za obdobie 02-12/2023.    

b/ schvaľuje odmenu vo výške 30% mesačného platu hlavnej kontrolórke za obdobie  

02-12/2023.  

Hlasovanie: Z prítomných 7 poslancov  

Za: 7 poslancov (Lukáš Bonk, Stanislav Buš, Anna Harmatová, Ing. Ľubomír Hutlas, Stanislav 

Kendrala, Ján Korček a Jozef Planieta).  

Proti: 0 poslancov  

Zdržali sa: 0 poslanci. Návrh bol prijatý.  

10.11 Kybernetická bezpečnosť  

 

     Starosta informoval, že  bude potrebne uzavrieť zmluvu spojenú s kybernetickou službou, 

ktorá nás má upozorniť na slabé miesta našich systémov a pomôže nám znížiť riziko 

kybernetických hrozieb. 

Každý rok sa objaví niekoľko desiatok tisíc nových zraniteľností – slabých miest 

v aplikáciách, systémoch a hardvéri, cez ktoré môžu útočníci preniknúť k našim dátam 

a ochromiť  prevádzku. Sledovať ich je nad naše  sily. 

Veď ani  Slovensko nie je v bezpečí, o čom svedčí rastúci počet útokov v bezprostrednej 

blízkosti na podniky, nemocnice či vzdelávacie organizácie. 

 

Starosta obce dal hlasovať za návrh uznesenia č. 98/2023 - OZ  

a/ berie na vedomie informáciu, týkajúcu sa kybernetickej bezpečnosti.  

b/ súhlasí s uzatvorením zmluvy na kybernetickú bezpečnosť.    

Hlasovanie: Z prítomných 7 poslancov  

Za: 7 poslancov (Lukáš Bonk, Stanislav Buš, Anna Harmatová, Ing. Ľubomír Hutlas, Stanislav 

Kendrala, Ján Korček a Jozef Planieta).  

Proti: 0 poslancov  
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Zdržali sa: 0 poslanci. Návrh bol prijatý.  

  

10.12 Vypracovať návrh  Sadzobníka  úhrad za požičaný materiál a služby  

poskytované obecným úradom Hladovka 

 

     Starosta navrhol poslancom, či by nebolo potrebné vypracovať návrh  Sadzobníka úhrad za 

krátkodobý nájom hnuteľného majetku, poprípade služby poskytované obecným úradom. 

Poslanci navrhli vypracovať uvedený návrh. 

 

Starosta obce dal hlasovať za návrh uznesenia č. 99/2023 - OZ  

a/ odporúča vypracovanie sadzobníka prác, služieb a krátkodobého nájmu hnuteľného majetku 

poskytovaných obcou Hladovka. 

Hlasovanie: Z prítomných 7 poslancov  

Za: 7 poslancov (Lukáš Bonk, Stanislav Buš, Anna Harmatová, Ing. Ľubomír Hutlas, Stanislav 

Kendrala, Ján Korček a Jozef Planieta).  

Proti: 0 poslancov  

Zdržali sa: 0 poslanci. Návrh bol prijatý.  

 

Ad 11: Diskusia  

     Do diskusie sa nikto neprihlásil. 

 

Ad 12: Záver 

     Vzhľadom k tomu, že program zasadnutia bol týmto vyčerpaný, starosta obce poďakoval 

všetkým prítomným za aktívnu účasť a zasadnutie ukončil.  

 

 

V Hladovke 30.11.2023  

 

 

Zapísala: Mgr. Helena Harmatová ....................................... 

 
 

Overili: Lukáš Bonk       ............................................... 

 

   Jozef Planieta                          ............................................... 

 

 

 

 

 

PhDr. Marián Brnušák 

            starosta obce 

 

 


